
 

  Protokół Nr 12/2025
z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta

Rady Miasta Płocka
                                które odbyło się 22 kwietnia 2025 roku                            

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 16.00

Stan członków Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta  – 8
Obecnych – 7
  
Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załączniki nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt. 1 

Spotkaniu przewodniczył  Pan radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący Komisji  Inwestycji, 
Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta, który powiedział: „Dzień dobry. Witam Państwa serdecznie 
ma kolejnym posiedzeniu Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta Rady Miasta 
Płocka. Przechodzimy do sprawdzenia kworum. Proszę o pulpit do głosowania, do sprawdzenia 
kworum.  Niektórzy  radni  zgłaszają  problemy  techniczne  z  aplikacją  ale  kworum  mamy. 
Obecnych jest 5 radnych, 3 osoby nieobecne. Przechodzimy do realizacji porządku obrad tj. 
przyjęcie porządku obrad. Proszę o pulpity do głosowania.  Jednogłośnie. Dziękuję bardzo.”

Wynik   g  łosowania:  
5 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski  głosowali 
ręcznie z powodu awarii systemu - za), 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
1.Przyjęcie porządku obrad.
2.Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta z 25
    marca 2025 roku.
3.Sprawozdanie  ze  swojej  działalności  Komendanta  Miejskiego  Policji  w  Płocku  wraz  z 

informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2024 r.
4.Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 
   bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2024 r. 
5.Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 
   sanitarnego miasta Płocka za 2024 r. 
6.Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 2024 
r. 
7. Informacja o rozstrzygniętych zamówieniach publicznych w Urzędzie Miasta Płocka. 
8. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:
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1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025–2051 (druk 
nr 253),

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 254),  
3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241),
4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242),
5) nadania medalu ”Zasłużony” dla Płocka Panu Ryszardowi Olczukowi (druk nr 243),
6) wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży 

pożarnych  i  kandydatów  na  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży  pożarnych 
funkcjonujących na terenie Gminy-Miasto Płock (druk nr 244).

9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie posiedzenia.
                                      
Ad pkt. 2  

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta z
25 marca 2025 roku.

W tym punkcie nie było pytań, więc radni przystąpili do głosowania. 

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski  głosowali 
ręcznie z powodu awarii systemu - za), 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Protokół Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta stałych Rady Miasta Płocka z 25 
marca 2025 roku został przyjęty jednogłośnie. 

Ad pkt. 3 

Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz z informacją 
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2024 r. Informacja stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu.
 
Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Dziękuję komendantowi za materiał, bo jest dość obszerny i wyczerpujący. 
Zapoznałem się z nim wczoraj. Ja pytań nie mam, czy Państwo radni mają pytania bądź uwagi do 
materiału? Nie widzę. W związku z tym przechodzimy do opiniowania. Proszę o głosowanie.”

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski  głosowali 
ręcznie z powodu awarii systemu - za), 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Jeszcze jedno pytanie, mimo że już jednogłośnie przyjęliśmy. Proszę bardzo 
Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przepraszam, ale coś się 
z tabletem dzieje nie tylko moim na szczęście dzisiaj. Jedno tylko pytanko, oczywiście dziękuję za 
to za służbę wszystkim Państwu z czterech służb,  które mamy dzisiaj  na komisji.  Natomiast 
pytanie dotyczące „Sprawozdania Policji”, na trzeciej stronie wyczytałem, że obszarem działania 
Komendy Miejskiej jest nie tylko obszar Płocka. Powiedzcie Państwo, o ile większy obszar jest 
Państwa obszarem zainteresowań czy to gminy sąsiednie również”  
czy cały powiat, rozumiem?”

2



Przedstawiciel  Komendy Miejskiej Policji powiedział: „Cały powiat.” 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Rozumiem cały powiat.”

Przedstawiciel  Komendy  Miejskiej  Policji  powiedział:  „Miasto  Płock  jakby  jest  wydzielone,  a 
pozostała część powiat jest objęty naszym  

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Rozumiem. Dziękuję.”

Ad pkt. 4   

Informacja  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Płocku  o  stanie 
bezpieczeństwa miasta  Płocka w zakresie  ochrony przeciwpożarowej  za  2024 r.  Informacja 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Pan  radny Michał  Sosnowski Przewodniczący Komisji  Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Również otrzymaliśmy materiał również dziękuję za przygotowanie materiału i 
czy Państwo radni mają jakieś pytania bądź uwagi do materiału? Nie widzę, w związku z tym 
przechodzimy do opiniowania gdyż jest to materiał sesyjny. Proszę o uregulowanie pulpitów.” 

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski  głosowali 
ręcznie z powodu awarii systemu - za),
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Informacja  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Płocku  o  stanie 
bezpieczeństwa  miasta  Płocka  w  zakresie  ochrony  przeciwpożarowej  za  2024  r.  została 
zaopiniowana pozytywnie. 

Ad pkt. 5  

Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  o  stanie  bezpieczeństwa 
sanitarnego miasta Płocka za 2024 r.  Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta  powiedział:  „Również  dziękuję  za  przygotowanie  materiału.  Proszę  pytanie  Pan 
przewodniczący Artur Jaroszewski.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Tutaj  mam  jedno 
pytanie,  ale dosyć ważne,  jak często Powiatowy inspektorat  Sanitarny kontroluje składowiska 
odpadów medycznych. To pytanie nawiązuje  do styczniowego artykułu w lokalnych mediach, że 
coś się tam na Kostrogaju wydarzyło. Co najprawdopodobniej trwało dużo dłużej niż tygodnie tak 
przynajmniej po zdjęciach, które wówczas lokalne media opublikowały możemy się domyślać. 
Prośba, jeżeli można kilka zdań na temat tego epizodu.”

Pan  Zbigniew  Kukielvel  Kuklewicz Z-ca  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Płocku powiedział: „Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni członkowie 
Rady, Szanowny Panie Prezydencie! Rzeczywiście sytuacja, która miała miejsce na początku roku z 
nielegalnym składowiskiem odpadów na  ulicy  Przemysłowej  w  Płocku.  Państwowy  Powiatowy 
Inspektorat  Sanitarny  kontroluje  w  razie  potrzeby,  jeżeli  dostajemy  taką  informację  i  taką 
informację  rzeczywiście  dostaliśmy  z  Wojewódzkiego  Inspektoratu  Ochrony  Środowiska, 
niezwłocznie zostały podjęte działania. Kontrole odbywały się wspólnie z WIOŚ z Komendą Miejską 
Policji w Płocku oraz ze Strażą Miejską.”
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze dopytam. A  ile 
takich składowisk odpadów medycznych jest na terenie Płocka? Mówię o legalnych składowiskach, 
o których Państwo wiecie, że one funkcjonują legalnie.”

Pan  Zbigniew  Kukielvel  Kuklewicz Z-ca  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Płocku powiedział: „W tej chwili nie odpowiem  Panu przewodniczącemu.” 

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ale więcej niż jedno 
rozumiem, tak?” 

Pan  Zbigniew  Kukielvel  Kuklewicz Z-ca  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Płocku powiedział: „Tak.”  

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „To nie jest jedyne.”

Pan  Zbigniew  Kukielvel  Kuklewicz Z-ca  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Płocku powiedział:  „Natomiast to składowisko było nielegalne.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kompletnie nielegalne.”

Pan  Zbigniew  Kukielvel  Kuklewicz Z-ca  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Płocku powiedział:  „Kompletnie nielegalne.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „A ten człowiek, który 
zgłosił się do GIOŚ nie kierował tych informacji tylko kierował do GIOŚ, z GIOŚ do WIOŚ i z WIOŚ 
do Państwa informacja dotarła, tak.” 

Pan  Zbigniew  Kukielvel  Kuklewicz Z-ca  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Płocku powiedział:  „Tak.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „A  później  po  tych 
kontrolach, które Państwo przeprowadziliście, mamy się czego badać czy jest okej?” 

Pan  Zbigniew  Kukielvel  Kuklewicz Z-ca  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Płocku powiedział: „Jest okej. Decyzje są realizowane i WIOŚ,  Państwowego 
Inspektora Ochrony Środowiska i  prezydenta miasta.”  

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję  to 
najważniejsze.”

Pani  Renata  Szymborska Dyrektor  Gospodarowania  Odpadami  powiedziała:  „Chciałabym 
tylko uzupełnić, że nie ma czegoś takiego jak legalne składowisko odpadów medycznych. Nic 
takiego nie może wystąpić, bo odpady medyczne  w zasadzie legalnie można jedynie spalić  i u 
nas jest w mieście Płocku spalarnia, która za chwilę uruchamia czwartą linię i to był taki fatalny 
pomysł  prowadzących  tę  instalację,  żeby  sobie  magazynować  te  odpady.  To  był  miejsce 
zupełnie na to nieprzeznaczone. Firma powinna magazynować tak mniej więcej około 20-50 
ton tylko odpadów na terenie, bo taką ma moc możliwość, a oni sobie po prostu zaczęli tam 
robić  nielegalne  składowisko.  Spalarnia  jest  na  ulicy  Przemysłowej  praktycznie  po  drugiej 
stronie tego miejsca. To jest firma Saba. Myślę, że kontroluje i Sanepid i Inspekcja Ochrony 
Środowiska, ale kontroluje ten obiekt legalny, czyli tą spalarnię i ich miejsce magazynowania, 
ono jest wyposażone w monitoring też całodobowy, ale to było tak ukryte zakamuflowane, że 
żadna służba nie wiedziała, co oni sobie tam wymyślili i zrobili.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Powiem szczerze, że 
teraz to zaczynam się bać. Jeżeli jest to praktycznie ta sama firma  z drugiej strony ulicy, czyli 
bardzo  bliska  lokalizacja,  no  to  powiem,  że  podejrzliwość  podpowiadałaby  mi  od  razu 
skontrolować cały obiekt.”
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Pani Renata Szymborska Dyrektor Gospodarowania Odpadami powiedziała: „I wszystko jest 
w tej chwili skontrolowane i myślę, że firma dostała swoją  nauczkę, bo prowadzi postępowanie 
i  prokuratura  wszystkie  możliwe  działania  Inspekcja  Ochrony  Środowiska,  która  nałoży  im 
ogromne kary, bo za coś takiego są kary, więc te służby podejmą swoje działania. My ze swojej 
strony nadzorujemy i nawet dzisiaj  tam byliśmy. Nadzorujemy jakby usuwanie tych odpadów, 
żeby to się jak najszybciej zadziało w tym momencie.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „A jak długo ta firma 
funkcjonuje  właśnie w  tym obszarze działalności spalania?”

Pani Renata Szymborska Dyrektor Gospodarowania Odpadami powiedziała: „Przynajmniej 10 
lat  tylko  zaczynała  od  pierwszej  linii  do  spalania  odpadów  medycznych  a  co  chwila 
rozbudowywała swoją instalację.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I tego typu obiekty jak 
często są kontrolowane właśnie z uwagi według mnie na duże zagrożenie czy drażliwość tematu?”

Pani Renata  Szymborska Dyrektor  Gospodarowania  Odpadami  powiedziała:  „Co  roku 
najwyraźniej  były  tam  kontrole  robione,  ale  w  obiekcie  w  samej  spalarni  w  miejscu 
magazynowania. Tutaj jak gdyby firma zrobiła coś totalnie nielegalnego, co nawet inspektorom nie 
przyszło do głowy, że można coś takiego zrobić. Oni te odpady magazynowali głównie w trakcie 
epidemii, bo twierdzą, że covid zwiększył ilość odpadów, które należy utylizować, a w przypadku 
odpadów  medycznych  obowiązuje  zasada  bliskości,  więc  tych  odpadów  nie  można  poza 
województwem utylizować, więc większa ilość  odpadów powodowała, że nie mogli ich przerobić,  a 
już od dawna mają czwartą nitkę wybudowaną, czekali na odbiór tej nitki.” 

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Głośno myślę covid od 
2020, o ile pamiętam było co się nagromadzić.”

Pani Renata Szymborska Dyrektor Gospodarowania Odpadami powiedziała: „Nie sądzę, że od 
początku,  myślę że jakaś końcówka. Sam covid spowodował  większą ilość odpadów i   nie 
mówię, że one trwały od covidu.” 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję bardzo.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Dziękujemy bardzo, czy Państwo radni mają jakieś pytania? Nie widzę, w 
związku  z  tych  przechodzimy  do  opiniowania  gdyż  jest  to  też  materiał  sesyjny.  Proszę  o 
uruchomienie  pulpitu.  Pani  radna  Małgorzata  Struzik  i  Pan  przewodniczący  Artur  Jaroszewski 
również  - za, więc jednogłośnie.  Dziękuję również za przygotowanie obszernego materiału.”

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski  głosowali 
ręcznie z powodu awarii systemu - za),
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  o  stanie  bezpieczeństwa 
sanitarnego miasta Płocka za 2024 r. została zaopiniowana pozytywnie. 

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 2024 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Pan radny Michał Sosnowski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta 
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powiedział: „Dziękuję również za przygotowanie obszernego materiału. Czy Państwo radni mają 
jakieś  pytania  bądź uwagi?  Nie  widzę,  w związku z  tym proszę o uruchomienie pulpitów do 
zaopiniowania materiału.” 

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski  głosowanie 
  ręczne – za),
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 2024 r. 
zostało zaopiniowanie pozytywnie.

Ad pkt. 7 

Informacja o rozstrzygniętych zamówieniach publicznych w Urzędzie Miasta Płocka. Informacja 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pan radny Michał Sosnowski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta 
powiedział:  „Czy Państwo radni  mają jakieś uwagi czy pytania? Nie widzę, w związku z tym 
przechodzimy do punktu 8 dotyczy on opiniowania projektów uchwał na najbliższą Sesję Rady 
Miasta.”

Ad pkt. 8  
 
Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka. 
 
Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Punkt  8 dotyczy on opiniowania  projektów uchwał na najbliższa sesję Rady 
Miasta Płocka i tradycyjnie rozpoczynamy od dwóch uchwał finansowych pomieszczonych na 
druku nr 253 i 254, ponieważ jest to już  którąś komisja z kolei myślę że  nie będziemy męczyć 
Pani Doroty o wprowadzenie tylko przejdziemy od razu do pytań. Może Państwo radni sobie 
życzą  to  proszę  bardzo.  Jakieś  pytania  bądź  uwagi  do  uchwał  finansowych?  Nie  widzę,  w 
związku z tym proszę o uruchomienie pulpitów do opiniowania projektu pomieszczonego na 
druku  nr 253.”

Wynik   g  łosowania:  
5 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski głosowanie 
  ręczne - za),
0 głosów przeciw, 
2 głosy wstrzymujące się.

Projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na 
lata 2025–2051 (druk nr 253) została zaopiniowana pozytywnie.

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta,  który powiedział:  „Przechodzimy do opiniowania projektu uchwały pomieszczonego na 
druku nr 254). Proszę o uruchomienie pulpitu do głosowania. 

Wynik   g  łosowania:   

5 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski głosowanie 
  ręczne - za),
0 głosów przeciw, 
2 głosy wstrzymujące się. 
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Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na 
lata 2024-2051 pomieszczony na druku nr 254 został zaopiniowany pozytywnie. 

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „ Punkt 3 dotyczy odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk 
nr  241).  Czy  są  jakieś  uwagi,  pytania?  Nie  widzę  w  związku  z  czym proszę  o  pulpit  do 
opiniowania?  
 
Wynik   g  łosowania:   

7 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski głosowanie 
  ręczne - za),
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Projekt uchwały w sprawie  odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241) 
został zaopiniowany pozytywnie.

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „ Punkt 4 dotyczy wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 
242).  Czy  są  jakieś  uwagi,  pytania?  Nie  widzę  w  związku  z  czym  proszę  o  pulpit  do 
opiniowania?  
 
Wynik   g  łosowania:   

7 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski głosowanie 
  ręczne - za),
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Projekt uchwały w sprawie  wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242) 
został zaopiniowany pozytywnie.

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Przechodzimy do punktu 5 dotyczącemu  nadania medalu  ”Zasłużony” dla 
Płocka Panu Ryszardowi Olczukowi (druk nr 243). Czy są jakieś pytania?”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta powiedział: „Malutka autopoprawka, w 
uzasadnieniu jest mylnie podane imię jednego zawodnika  zamiast Ryszard Tumalski powinno 
być Tadeusz Tumalski, zgłoszę to również na sesji.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Dziękuję Panie przewodniczący. Ponieważ nie ma żadnych uwag, proszę o 
pulpity do opiniowania.”

Wynik   g  łosowania:   

7 głosów za (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski głosowanie 
  ręczne - za),
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.  

Projekt uchwały w sprawie nadania medalu ”Zasłużony” dla Płocka Panu Ryszardowi Olczukowi 
(druk nr 243) został zaopiniowany pozytywnie.

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Przechodzimy do pkt 6 dotyczącego wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
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strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy-Miasto Płock (druk nr 244). 
Czy jakieś pytania bądź uwagi Państwo radni. Nie widzę, w związku z czym proszę o pulpit do 
głosowania.” 

Wynik   g  łosowania:   

7 głosów za, (Pani radna Małgorzata Struzik i Pan przewodniczący Artur Jaroszewski głosowanie 
  ręczne - za),
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.  

Projekt  uchwały  w  sprawie  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników 
ochotniczych  straży  pożarnych  i  kandydatów  na  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży 
pożarnych funkcjonujących na terenie  Gminy-Miasto Płock (druk nr  244) został  zaopiniowany 
pozytywnie.

Ad pkt. 9   

Sprawy różne. 

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział:  „W sprawach  różnych  i  tu  mamy zgłoszenie  mieszkańca,  który  chciałby 
zabrać głos, jest to Pan, który już zabierał głos. Myślę, że nie musimy tego głosować. Proszę 
bardzo, udzielam Panu tego głosu.”

Mieszkaniec miasta powiedział: „Dzień dobry Państwu! Szanowny Państwo Radni, powracam 
do Państwa z tą samą sprawą, o której obszernie opowiadałem we wrześniu ubiegłego roku 
będąc po wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie,  który przyznał  mi 
rację odnośnie tych wszystkich elementów, które już wcześniej poruszałem, że ten wąski teren 
przed  naszą  nieruchomością  nie  wpisuje  się  w  pas  drogowy,  nie  wydaje  się  tam  decyzji 
lokalizacyjnej, nie poobiera się jakichkolwiek opłat i finalnie sprawa sprowadza się do tego co 
już też Państwu przedstawiałem. Mieszkańcy muszą udowadniać w Warszawie, że w Płocku nie 
ma budowli drogowych, a zapisy w ewidencji dróg publicznych Płocka są zwyczajnie fałszywe. 
Oczywiście nie w zupełności, bo to ja nie mówię, że jest to kwestia nie wiadomo na jaką skalę, 
a wręcz interesuje mnie jedynie ten mój najbliższy odcinek. Nie ma budowli,  nie ma pasa 
drogowego, natomiast tak jak Państwu nagminnie powtarzano bez jakiejkolwiek uchwały Rady 
Miasta, że jest to ulica Orzechowa, to mogę tylko nadmienić, iż Zespół ds. Nazewnictwa Ulic 
dwukrotnie 15 stycznia i chyba to było 28 lutego tego roku już dwukrotnie odmówił nadania 
jakiejkolwiek  nazwy  ulicy  dla  tego  miejsca,  uznawszy,  że  będzie  lepsze  jak  pozostanie 
odcinkiem bez  nazwy,  a  budynki  się  przy  nim znajdujące  dalej  będą  utrzymywać  numery 
porządkowe adresowe od odcinka, który znajduje się za tymi budynkami. W sprawie mamy co 
robić  jako  mieszkańcy  oczywiście  by  nie  narażano  nas  na  kolejne  absurdalne  opłaty 
stanowiska.  Ale  przyszedłem i  postanowiłem zapytać  się  jeszcze  raz  Państwa radnych  czy 
możemy liczyć na jakąkolwiek pomoc w tej sprawie. W Miejskim Zarządzie Dróg na pewno nikt 
nie  zlikwiduje  tej  budowli  z  ewidencji,  która  wbrew  przepisów  dotyczących  prowadzenia 
ewidencji przewiduje, że mogą tam być budowle drogowe. W Miejskim Zarządzie Dróg mówi 
się,  że  nie  było  przeprowadzonych  jakichkolwiek  robót  budowlanych,  nie  ma jakiejkolwiek 
budowli, ale ona na papierze widnieje i ma konkretną nawierzchnię. To generuje zbyteczne 
postępowania, koszty i naszą konieczność wykazywania, jak mówię jeszcze w Warszawie, że w 
Płocku nie ma jakichkolwiek budowli drogowej. Mogę jedynie powtórzyć, czy mieszkańcy mogą 
liczyć na jakąkolwiek pomoc z  Państwa strony? Ja nie  prosiłem, nie  zbierałem głosów, by 
wystąpić przed całą Radą to tutaj mi było prościej uczynić rzecz jasna i może powstanie taka 
konieczność,  ale  zaczynam  od  Państwa,  że  tak  powiem  jako  Komisji  Inwestycji, 
Bezpieczeństwa?”
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Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja dopytam, kiedy 
wyrok sądu zapadł?”

Mieszkaniec  miasta powiedział: „Piątego lutego tego roku.”

Pan  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Od 5 lutego jakieś 
rozmowy były z ratuszem?”

Mieszkaniec miasta powiedział:  „Panie  przewodniczący,  decyzja Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego została uchylona. Sprawa powraca do rozpoznania przez SKO z wytycznymi 
sądu i sąd podkreślił, iż pasem drogowym o takim pasie można mówić wyłącznie, wtedy gdy 
gmina dysponuje całym terenem przewidzianym pod drogę, a nie jak w naszym przypadku 
tylko pasem około 2,5 metra szerokości.” 

Pan Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Czy  jest  już  po 
posiedzeniu SKO?”

Mieszkaniec  miasta powiedział: „Jeszcze nie. SKO na razie nie wiem i tak patrzymy na siebie 
z kolegium czy któreś z nas jeszcze wniesie skargę kasacyjną. O tym też myślałem, ale mówię 
może już do tego na szczęście niedojdzie.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To może ja mam taką 
propozycję do Pana przewodniczącego komisji. Może za miesiąc, jeżeli wcześniej się nic nie 
wydarzy, że będziemy mieli jakiś sygnał od Pana to może warto nam za miesiąc byśmy też 
usłyszeli jakieś stanowisko ze strony Urzędu Miasta.” 

Mieszkaniec  miasta powiedział: „Rozumiem.” 

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Nie mówię tutaj o 
panu, tylko Urzędzie Miasta, a Pana oczywiście zapraszamy na tę komisję, jeżeli  tylko ten 
punkt będzie to dobrze, żeby ta dyskusja się toczyła z Pana udziałem.”

Mieszkaniec miasta powiedział: „Wydaję mi się, że do przyszłego miesiąca to prawdopodobnie 
co  najwyżej  zostanie  rozpoczęte  ponownie  postępowanie  przed organem wyższego stopnia 
przed kolegium, chyba że Pani prezes wniosła skargę kasacyjną z jakiegoś tam powodu. Bo ja 
na razie nie zamierzam, a termin chyba już upłynął.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.”

Mieszkaniec  miasta powiedział: „Czy może ktoś z Państwa radnych miałby jakieś pytanie?”

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Ja tylko dodam, że liczyłem na bieżąco na odpowiedź dyrektora MZD, ale jest 
na urlopie i  akurat dziś nie ma go i  chyba nikogo z MZD nie widzę, ewentualnie może Pan 
prezydent chciałby zabrać głos jako nadzorca, to proszę bardzo.”

Pan  Artur Zieliński  Zastępca Prezydenta Miasta Płocka powiedział:  „Panie  przewodniczący 
proponuję, żeby ze względu na brak informacji zwrotnej tak jak wspomniał mój przedmówca w 
tej chwili, sprawa wróciła do SKO, więc to nie jest instytucja, która nam podlega, więc skoro 
wyrok  został  podważony  instytucji  niezależnej  od  nas,  proponuję,  żeby  móc  ewentualnie 
przygotować  się  do  kolejnej  rozmowy w momencie,  kiedy  zapadną kolejne  kroki  jakby  w 
instytucjach niezależnych od nas, stąd też myślę, że Pan dyrektor też nie miałby dzisiaj  więcej 
informacji poza tym, że wróciło to do instancji, jakim jest SKO. Proponuję śledzić na bieżąco 
jaki jest wyrok, a kolejną rozmowę podnieść w momencie, kiedy będziemy mieli konkretne już 
informacje czy też wyroki, do których będziemy mogli się odnieść, bo ta sala już wielokrotnie 
miała do czynienia  z tak zwanym pingpongiem tutaj, więc też nie jestem po to, żeby zadawać 
Panu pytania,  bo wydaje się,  że wszystko wiem, więc dopóty, dopóki  niezapadanie wyrok, 
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który będzie inny niż ten, który był do tej pory, no to nie wnosi nic nowego tutaj po naszej 
stronie.” 

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział:  „Dziękuję. W zasadzie chyba się z tym zgadzam.”

Mieszkaniec miasta powiedział: „Jeżeli mogę tylko dwa słowa do Pana Prezydenta. Zgadza się 
Pan Panie Prezydencie, wie Pan dosłownie wszystko łącznie z szeregiem pism, które Pan do 
mnie wystosował, iż nie ma tam jakiejkolwiek budowli drogowej i nadzorując MZD w Płocku, 
mógłby Pan przynajmniej wreszcie doprowadzić do tego, żeby zniknęły fikcyjne budowle z tejże 
ewidencji prowadzonej na podstawie rozporządzenia z lutego 2025, gdzie jest mowa tylko o 
drogach budowlach.”   

Pan  Artur  Zieliński Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  [z  sali]  tekst 
niezrozumiały.

Mieszkaniec  miasta powiedział: „Naturalnie. Pan jednak zna sprawę od maja 2022 i Pan nie 
potrzebuje  nowych  dodatkowych  informacji,  ale  Pan  dyrektor  może  się  pojawi.  Kolegium 
wydało  decyzyjnie,  jako  przepisując  przez  kalkę  decyzję  organu  pierwszej  instancji  jak 
wspomniałem według wyroku sądu pas drogowy ujmowany przez organ pierwszej instancji 
działający z upoważnienia Pana prezydenta miasta Płocka MZD w Płocku ten teren 2,5 metra 
szerokości  niestanowi  pasa  drogowego  i  w  jego  przypadku  nie  wydaje  się  decyzji 
lokalizacyjnej, nie ma możliwości prawnej zaliczenia go do dróg publicznych uchwałą organu 
stanowiącego gminę. Dziękuję serdecznie Państwu.”

Ad pkt. 10 

Zakończenie posiedzenia.

Pan radny  Michał Sosnowski  Przewodniczący Komisji  Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta  zakończył  obrady,  dziękując wszystkim uczestnikom biorącym udział  w  posiedzeniu 
komisji. 

Protokołowała:

Dorota Brzozowska                                         Przewodniczący Komisji 
                       Inwestycji, Rozwoju i 

   Bezpieczeństwa Miasta 
                                                                                    /-/ Michał Sosnowski  

Załączniki do protokołu: 

Projekty uchwał pomieszczone na druku nr 241, 242, 234, 244,231, 232, 234, 
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